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PROTOKÓŁ Nr  86.2018 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji 

z dnia 30 sierpnia 2018 r. 

Obecni: 

1. Bogdan Jusiński – Przewodniczący Komisji 

2. Miroslaw Sobczak – Zastępca Przewodniczącego 

3. Włodzimierz Fydryszek – Członek Komisji 

4. Stanisław Kielak – Członek Komisji 

5. Grażyna Barbara Krupa – Członek Komisji 

6. Adam Wojtyra  - Członek Komisji 

Dodatkowo w posiedzeniu uczestniczyła: 

1. Jadwiga Gizińska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Tłuszczu 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji 

Bogdan Jusiński witając wszystkich obecnych na posiedzeniu Komisji i 

proponując następujący porządek: 

 

1. Omówienie zestawienie wydatków oświatowych od stycznia do lipca 

2018 roku. 

2. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia. 

 

Ad1. Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji wręczył Radnym 

przygotowane materiały dotyczące wydatków za styczeń – lipiec 2018 roku ze 

wszystkich placówek oświatowych z terenu Miasta i Gminy Tłuszcz (załączniki 

do protokołu). 
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Następnie Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Jadwiga Gizińska przedstawiła 

sytuację finansową w oświacie. 

Wykonanie budżetu za okres I-VII 2018 roku wynosi ok. 60% (zgodnie z 

przedstawianymi załącznikami dla poszczególnych placówek). 

Przewodniczący Komisji Bogdan Jusiński zapytał jak wygląda sprawa jeśli 

chodzi o subwencję. 

Dyrektor Jadwiga Gizińska odpowiedziała, że do końca roku zabraknie 

środków. 

Subwencja oświatowa była na poziomie ubiegłego roku i w dużej mierze 

wykorzystana jest na płace.  

Dyrektor Jadwiga Gizińska powiedziała, że planując budżet szkoły nie brano 

pod uwagę  podwyżek płac nauczycieli, które wprowadzone były od miesiąca 

kwietnia 2018 roku na poziomie 5%, tj. około 650 tys. zł 

Dyrektor Jadwiga Gizińska nadmieniła, że w budżecie nie było też planowane 

dostosowanie wynagrodzeń pracowników obsługi do Rozporządzenia 

(podwyższone zostały minimalne stawki wynagrodzeń zasadniczych w 

grupach). 

W budżecie nie były planowane odprawy emerytalne, wypłacone w okresie od I-

VII na kwotę ok. 162 tys. zł 

Dodatkowo w ciągu roku dochodzą świadczenia związane z urlopem 

zdrowotnym, świadczenia chorobowe, zastępstwa płatne, nagrody jubileuszowe. 

W tym roku doszło dużo orzeczeń dla dzieci niepełnosprawnych i w subwencji 

to nie było przewidziane. 

Dyrektor Jadwiga Gizińska powiedziała, że został złożony wniosek o 

zwiększenie środków na wynagrodzenia, w takiej wysokości aby zabezpieczyć 

wypłatę wynagrodzeń do miesiąca listopada 2018 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Bogdan Jusiński zapytał, czy jest zestawienie 

porównujące do roku ubiegłego. 
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Dyrektor Jadwiga Gizińska odpowiedziała, że nie można porównać wydatków z 

tego roku do roku ubiegłego, ponieważ w zeszłym roku były gimnazja, teraz 

klas gimnazjalnych jest mniej. Dochodzą oddziały przedszkolne w innych 

szkołach. W każdym roku jest inna organizacja i nie ma możliwości 

porównania. 

 

Radna Grażyna Krupa zapytała czy dyrektorzy placówek nie mają wiedzy 

odnośnie wieku swoich pracowników i czy nie można by tego uwzględnić 

składając wniosek do budżetu. 

Dyrektor Jadwiga Gizińska odpowiedziała, że taka informacja jest podawana, 

tylko niestety nie uwzględnia w budżecie. 

 

Radna Grażyna Krupa zapytała jaki jest stan przedszkoli, czy wystarczy miejsc 

dla dzieci. 

Dyrektor Jadwiga Gizińska odpowiedziała, że jest wystarczająca liczba miejsc i 

jeszcze są wolne pojedyncze miejsca w niektórych przedszkolach.  

Dyrektor Jadwiga Gizińska nadmieniła, że Gmina na każde przedszkole dostaje 

oprócz subwencji dodatkowo dotację na każde dziecko od 3 do 5 lat. 

 

Dyrektor Jadwiga Gizińska powiedziała, że w szkołach są wakaty na stanowiska 

nauczycieli. Dyrektorzy szkół ogłaszają nabory na wolne stanowiska pracy, 

jednak nie wszystkie etaty są już obsadzone. 

 

Między Radnymi wywiązała się krótka rozmowa na temat sytuacji panującej w 

szkołach. 

 

Ad.2. Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 10 września  2018 roku 

godz. 13.30. 
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Na tym protokół zakończono. 

 

 

Przewodniczący Budżetu i Inwestycji 

                                                        

                                                   Bogdan Jusiński 

 

 

 

1. Dokument utworzony przez: Elżbieta Dąbrowska 

2. Data utworzenia dokumentu: 31.08.2018r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


